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Białe Błota, 30.03.2023 r. 

BRG.0002.6.2023 

 

 

Protokół z LXXIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota,  

która odbyła się 29.03.2023 r. i była kontynuowana w dniu 30.03.2023 r. 

w Auli Szkoły Podstawowej w Białych Błotach, ul. Czysta 1a 

 

 

Sesja trwała:  

od godziny 13:00 do godziny 16:46 w dniu 29.03.2023 r. 

oraz w dniu 30.03.2023 r. od godziny 13:00 do godziny 16:58  

Sesję prowadził: Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz 

Sekretarz obrad: radny Bronisław Balcerowski 

Protokolant posiedzenia: Katarzyna Lutkowska 

Przebieg sesji został transmitowany, utrwalony za pomocą urządzenia rejestrującego obraz  

i dźwięk i stanowi załącznik do niniejszego protokołu, który jest informacją publiczną. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Bronisław Balcerowski 

2. Anna Banaszek 

3. Magdalena Burdanowska 

4. Kamilla Grzelak 

5. Jacek Grzywacz 

6. Patrycja Harczenko-Staszewska 

7. Krzysztof Kocikowski 

8. Jacek Krzyżanowski 

9. Karolina Lachowicz 

10. Aleksandra Lubońska 

11. Piotr Mądrzyński 

12. Krzysztof Michalak 

13. Zbigniew Moroz 

14. Ilona Nowakowska 

15. Sławomir Ossowski 

16. Sławomir Ruge 

17. Henryk Sykut 

18. Magdalena Sznajder 

19. Katarzyna Tomicka 

20. Maria Wolsztyńska 

21. Łukasz Wyszomirski 
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oraz: Dariusz Fundator Wójt Gminy Białe Błota, Zastępca Wójta Gminy Białe Błota Paweł 

Zuehlke, Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska, Sekretarz Gminy Ewa Galicka, 

mec. Joanna Cajtel, Kierownicy Referatów Urzędu Gminy Białe Błota, Kierownicy jednostek 

organizacyjnych, pracownicy Urzędu Gminy, sołtysi, mieszkańcy. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie LXXIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad LXV, LXVI, LXVII, LXVIII, LXIX, LXX, LXXI Sesji VIII 

Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie międzysesyjnym. 

6. Pisemne sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i wydanych zarządzeń z okresu 

między sesjami. 

7. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał.  

8. Podjęcie uchwał: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2023, 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-

2039, 

3) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Białe Błota na lata 2022-2024” za rok 2022,  

4) w sprawie przyjęcia rocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Białe Błota,  

5) w sprawie sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Białe Błota, 

6) w sprawie sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Białe Błota, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym garażu położonego w 

Cielu przy ul. Osiedle, 

8) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym lokalu mieszkalnego 

oznaczonego nr 10 przy ul. Osiedle 7 w Cielu, 

9) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym nieruchomości 

zabudowanej położonej w Cielu przy ul. Osiedle 4E, 

10) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota, 

11) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota, 

12) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przyłęki, gmina Białe Błota, 

13) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowościach  Kruszyn Krajeński i Ciele, gmina 

Białe Błota, 

14) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicom,  

15) zmieniająca uchwałę nr XXIII/319/2004 Rady Gminy Białe Błota z dnia 1 grudnia 

2004r. w sprawie nadania nazw ulicom, 

16) w sprawie uchylenia Uchwały nr XXVII/306/2008 Rady Gminy Białe Błota z dnia 11 

grudnia 2008r. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Prądki.  
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17) w sprawie uchylenia Uchwały nr RGK.0007.45.2015 Rady Gminy Białe Błota z dnia 

28 kwietnia 2015r. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonka,  

18) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic 

Modrej i Jantarowej w miejscowości Białe Błota, 

19) w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Wiejskiej i Zacisze w 

miejscowości Ciele, gmina Białe Błota, 

20) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic 

Wiejskiej i Zacisze w miejscowości Ciele, gmina Białe Błota, 

21) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Białe Błota 

Północny-Zachód” w miejscowości Białe Błota, gmina Białe Błota, 

22) w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.1.2023 dotyczącego budowy ulicy 

Żeńców w Białych Błotach,  

23) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.2.2023 na bezczynność Urzędu Gminy 

Białe Błota w sprawie braku działań związanych z wyrównaniem ulicy Izoldy w 

Białych Błotach, 

24) w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej Nr BRG.1520.16.2022 dotyczącej 

wydłużenia trasy autobusu linii nr 92 do Łochowic, aby każdy autobus tej linii 

przejeżdżał przez miejscowości Łochowo i Łochowice oraz zwiększenia przynajmniej 

o 10 kursów autobusu linii nr 90, 

25) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG. 1520.1.2023 dotyczącej sprzeciwu wobec 

usunięcia z projektu budżetu Gminy Białe Błota na rok 2023 zadania pod nazwą 

„Budowa świetlicy w Przyłękach”, 

26) w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota, 

27) w sprawie rozpatrzenia skarg Nr BRG.1510.4.2023, BRG. 1510.5.2023, BRG. 

1510.6.2023,  BRG. 1510.7.2023,  BRG. 1510.8.2023,  BRG.1510.9.2023,  BRG. 

1510.10.2023,  BRG. 1510.11.2023,  BRG. 1510.12.2023,  BRG. 1510.13.2023  na 

niewykonywanie ustawowych obowiązków, naruszenie praworządności oraz 

przewlekłe i biurokratyczne uchylanie się od realizacji uchwał Rady Gminy Białe 

Błota przez Wójta Gminy Białe Błota, 

28) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.14.2023 na działalność Sołtysa Sołectwa 

Zielonka i niektórych członków Rady Sołeckiej, 

29) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Olszynowej, Leszczynowej  

i Kasztanowej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota, 

30) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic Olszynowej, Leszczynowej i Kasztanowej  

w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. 

9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami.  

10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami.  

11. Zakończenie obrad LXXIII Sesji VIII Kadencji. 

 

Ad 1. Otwarcie LXXIII Sesji VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota, powitanie oraz 

stwierdzenie quorum. 
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Przewodniczący Rady Gminy Jacek Grzywacz otworzył obrady, powitał wszystkich zebranych. 

Sprawdzono obecność i stwierdzono quorum. Zostały odczytane informacje w zakresie danych 

osobowych. 

Ad 2. Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad zaproponowano kandydaturę radnego Bronisława Balcerowskiego. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wybór na funkcję sekretarza obrad radnego Bronisława Balcerowskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Jacek 

Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (7) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Łukasz Wyszomirski 

 

Sekretarzem obrad został wybrany radny Bronisław Balcerowski. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad LXV, LXVI, LXVII, LXVIII, LXIX, LXX, LXXI Sesji 

VIII Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LXV, LXVI, LXVII, LXVIII, LXIX, LXX, LXXI Sesji VIII 

Kadencji Rady Gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Jacek 

Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska 
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NIEOBECNI (7) 

Kamilla Grzelak, Patrycja Harczenko-Staszewska, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Aleksandra Lubońska, Krzysztof Michalak, Łukasz Wyszomirski 

 

Protokoły z obrad LXV, LXVI, LXVII, LXVIII, LXIX, LXX, LXXI Sesji VIII Kadencji Rady 

Gminy Białe Błota zostały przyjęte. 

 

Ad. 4. Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Zmianę do porządku obrad zgłosiła Sekretarz Gminy Ewa Galicka oraz Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder (nagranie od 00:06:09 do 00:07:33). 

 

Do obrad dołączyła radna Patrycja Harczenko-Staszewska oraz radny Łukasz Wyszomirski. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał: - w sprawie rozpatrzenia skarg Nr 

BRG.1510.4.2023, BRG. 1510.5.2023, BRG. 1510.6.2023, BRG. 1510.7.2023, BRG. 

1510.8.2023, BRG.1510.9.2023, BRG. 1510.10.2023, BRG. 1510.11.2023, BRG. 

1510.12.2023, BRG. 1510.13.2023 na niewykonywanie ustawowych obowiązków, naruszenie 

praworządności oraz przewlekłe i biurokratyczne uchylanie się od realizacji uchwał Rady 

Gminy Białe Błota przez Wójta Gminy Białe Błota. - w sprawie rozpatrzenia skargi Nr 

BRG.1510.14.2023 na działalność Sołtysa Sołectwa Zielonka i niektórych członków Rady 

Sołeckiej. - w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Olszynowej, 

Leszczynowej i Kasztanowej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. - w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

rejonie ulic Olszynowej, Leszczynowej i Kasztanowej w miejscowości Kruszyn Krajeński, 

gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak 

 

Zmiany do porządku obrad zostały podjęte. 
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Głosowano w sprawie: 

Ustalenia w sprawie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz przedstawił swoją działalność  

w okresie międzysesyjnym. Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk 

Sykut przedstawił swój udział w uroczystościach, jakie miały miejsce na terenie gminy. 

Poruszony został temat budowy przedszkola i możliwościach wykorzystania nowych technologii 

i pozyskania dofinansowania. Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował o spotkaniu, na 

którym zostanie przedstawiona możliwość budowy przedszkola w systemie modułowym 

(nagranie od 00:10:04 do 00:18:42). 

 

Ad. 6. Pisemne sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał i wydanych zarządzeń z okresu 

między sesjami. 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odniósł się do wypowiedzi Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy Białe Błota Henryka Sykuta, poruszył kwestię budowy przedszkola, zapowiedział 

swój udział w spotkaniu, o którym mówił Wiceprzewodniczący. Wójt przedstawił problem 

wydolności systemu oświatowego. W dalszej części Wójt przeszedł do omawiania swoich 

działań w okresie międzysesyjnym w zakresie wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy, 

(nagranie od 00:18:56 do 00:28:45).  

Pisemne sprawozdanie Wójta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Radny Sławomir Ruge zadał pytanie czy firma, która będzie organizowała prace przy instalacji 

sanitarnej w Łochowie, brała udział w poprzednich pracach przy poprzedniej budowie 

kanalizacji. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator poinformował, że firma Wimar została 

wyłoniona w przetargu, spełniała wszystkie wymagania, które zostały nałożone w konkursie. 
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Radny Sławomir Ruge odniósł się do źle wybudowanej instalacji sanitarnej w Łochowie, zapytał 

Wójta czy jest pewien, że tym razem ta firma prawidłowo wybuduje kanalizację. Wyraził 

nadzieję, że urząd dopilnuje, aby ta inwestycja była wykonana rzetelnie i zgodnie z przepisami 

prawa budowlanego (nagranie od 00:29:00 do 00:33:01).  

 

Głos w sprawie zabrał Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz. Wójt odniósł 

się do słów Przewodniczącego, podkreślił, że zasady wynikające z prawa zamówień publicznych 

są jednakowe dla wszystkich, nie można wykluczyć podmiotu z udziału w postępowaniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz powiedział, że może wina jest po 

stronie pracowników urzędu, którzy nie pojadą w teren i nie sprawdzą (nagranie od 00:33:02 do 

00:35:28). 

 

Wójt odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy poinformował, że w kwestii 

dofinansowania do wozu strażackiego nie ma jeszcze formalnych wniosków, urząd jest 

przygotowany na realizację zadania, środki są zabezpieczone (nagranie od 00:35:29 do 

00:36:04). 

 

Ad. 7. Uwagi i wnioski sołtysów w sprawie uchwał. 

 

Głos zabrała Sołtys Sołectwa Kruszyn Krajeński Anetta Steltmann odnosząc się do projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Białobłockiej w miejscowościach Kruszyn Krajeński  

i Ciele. Sołtys skierowała do Przewodniczącego Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, 

Rolnictwa i Środowiska pytania w czyim interesie działa Komisja negując wniosek mieszkańców 

Kruszyna Krajeńskiego, co jest niepoprawnego w nazwie ul. Białobłocka, jakie Komisja ma 

pomysły na rozwój tego regionu Ciela i Kruszyna Krajeńskiego, jaki problem jest żeby 

powiadomić sołtysa, że Komisja będzie zajmować się tą sprawą. Sołtys zaapelowała do radnych 

żeby ta ulica nazywała się drogą Białobłocką, ponieważ prowadzi z Kruszyna Krajeńskiego do 

Białych Błot (nagranie od 00:36:36 do 00:41:59). 

 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa  

i Środowiska Łukasz Wyszomirski, wskazał, że Komisja działa w interesie gminy i mieszkańców, 

podkreślił, że sołectwo Ciele wydało w tej sprawie negatywną opinię, Komisja dostała materiały 

na sesję i dlatego ten temat był rozpatrywany (nagranie od 00:42:08 do 00:48:02). 

 

Głos zabrał Sołtys Sołectwa Ciele Roman Kowalewski potwierdzając, że Rada Sołecka wydała 

negatywne stanowisko w tej sprawie (nagranie od 00:48:13 do 00:48:53). 

 

Radny Piotr Mądrzyński zauważył, że na odcinku między Kruszynem Krajeńskim a Cielem nie 

ma wodociągu. Radny wspomniał starania byłej radnej Wiesławy Suszek w sprawie 

aktywowania tej drogi (nagranie od 00:49:05 do 00:50:21). 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał: 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2023 rok 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska przedstawiła autopoprawkę do projektu 
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uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2023 rok 

(nagranie od 00:51:00 do 00:51:35). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Autopoprawka zgłoszona przez Skarbnika Gminy.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Radny Łukasz Wyszomirski odniósł się do zadania budowy przedszkola w Cielu, poruszył 

kwestię budowy modułowej oraz możliwości pozyskania dofinansowania. Jego zdaniem 

dzisiejsze przesuwanie środków z ul. Borowikowej na tę inwestycję wydaje się bezzasadne 

(nagranie od 00:53:15 do 00:59:05). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odniósł się do słów radnego Łukasza 

Wyszomirskiego, wyjaśnił kwestię przeprowadzonego przetargu. Zdaniem Wójta nie ma 

potrzeby, aby zmieniać lokowanie środków wynikających z inwestycji na ul. Borowikową, 

ponieważ jest ona w całości zabezpieczona i nie istnieje ryzyko związane z tym, że trzeba będzie 

dobierać jakiekolwiek środki na realizację tego zadania (nagranie od 00:59:08 do 01:00:13). 

 

Głos w sprawie zajął radny Bronisław Balcerowski, zauważył, że po raz pierwszy słyszy o innej 

możliwości budowy przedszkola w Cielu, wyraził swoje wątpliwości (nagranie od 01:00:27 do 

01:03:03). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator podkreślił, że inwestycję trzeba będzie przygotować 

od nowa, gmina, jako jednostka samorządowa podlega prawie zamówień publicznych. Wójt 

przedstawił zaangażowanie, które zostało już podjęte w celu realizacji zadania, wypowiedział się 

w kwestii cen za m² (nagranie od 01:03:03 do 01:08:59). 

 

Radna Magdalena Sznajder zabrała głos w temacie pozyskania dofinansowania na budowę 

Przedszkola Przyszłości oraz czasu trwania budowy. Wójt wskazał, że obecnie wśród konkursów 

NCBiR nie ma finansowania inwestycji będących docelowo skierowanych na obiekty 

kubaturowe związane z użytecznością publiczną. Wójt odniósł się do kwestii poszukiwania 

możliwości dofinansowań. Wójt poinformował, że przewiduje, że zadanie zostanie zrealizowane 

na przestrzeni przyszłego roku (nagranie od 01:09:03 do 01:14:13). 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek zapytała czy został zrobiony 

bilans eksploatacji na najbliższe 5 lat budynku przedszkola proponowanego przez urząd. Wójt 

Gminy Białe Błota Dariusz Fundator wskazał, że obiekt będzie energooszczędny, rezerwowym 

źródłem zasilania będzie gaz. Wiceprzewodnicząca odniosła się do czasu budowy i zastosowań 

przyjętych w przedszkolu modułowym. Wójt zapewnił, że w ramach projektu wszystkie 

parametry, o których mówiła Wiceprzewodnicząca Anna Banaszek, będą wykorzystane 

(nagranie od 01:14:16 do 01:20:59). 

 

Radny Sławomir Ruge zapytał, dlaczego Wójt nie chce skorzystać z możliwości zaoszczędzenia 

na tej inwestycji. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator zapytał, z czego radny wywodzi 

oszczędności na poziomie 50% (nagranie od 01:21:03 do 01:22:30). 

 

Kierownik Centrum Obsługi Edukacji i Sportu w Białych Błotach Patrycjusz Migawa nawiązał 

do sytuacji oświatowej i koniczności podejmowania działań inwestycyjnych (nagranie od 

01:22:41 do 01:26:33). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zapytał o kwestię rozbudowy szkoły 

w Łochowie. Zdaniem Przewodniczącego pojawiła się konieczność budowy przedszkola w 

Cielu, ponieważ w przyszłym roku są wybory. Zaproponował przesunięcie pkt. 1 i 2 z głosowania 

na koniec, aby te dwa punkty przełożyć na jutro po spotkaniu na temat budowy przedszkola  

w systemie modułowym (nagranie od 01:26:35 do 01:29:46). 

 

Radna Maria Wolsztyńska odnosząc się do jutrzejszego spotkania, zauważyła, że każdy inwestor 

będzie zachwalał swoją inwestycję, nie ma pewności, co do dofinansowania z NCBiR, z takich 

dofinansowań będzie można skorzystać przy okazji innych inwestycji (nagranie od 01:29:50 do 

01:31:56). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz poinformował, że obecna na sali mec. 

Joanna Cajtel potwierdziła, że za zgodą Rady, można przesunąć dwa pierwsze podpunkty na 

koniec punktu (nagranie od 01:31:56 do 01:32:34). 

 

Głos zabrał radny Łukasz Wyszomirski, komentując zaangażowanie Wójta w tej sprawie. Wójt 

odpowiedział, że jego zaangażowanie wynika z troski o dzieci, podkreślił, że po jego stronie jest 

zabezpieczenie przyjęcia dzieci do placówek opiekuńczo-wychowawczych. Radny Łukasz 

Wyszomirski przypomniał, że w 2018 roku, Wójt obejmując stanowisko nie wychodził z taką 

inicjatywą, ważniejsza dla Wójta była budowa GCK (nagranie od 01:32:35 do 01:37:21). 

 

Radna Magdalena Sznajder poinformowała, że jutrzejsze spotkanie jest z doradcą ministra 

ochrony środowiska, który przedstawi korzyści z wybudowania takiego przedszkola, powie, 

jakie można pozyskać środki, nie będzie to typowy inwestor, który będzie budował przedszkole 

(nagranie od 01:37:24 do 01:38:15). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy dot. przesunięcia z pkt 8 podpunktu 1 i 2 na koniec 

punktu 8.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Wniosek przeszedł. 

 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-2039, 

 

Podpunkt został przeniesiony na koniec punktu 8.  

 

3) w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Białe Błota na lata 2022-2024” za rok 2022,  

 

Michał Borkowski Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białych Błotach 

poinformował, że uchwała była omawiana na Komisji, została jednogłośnie przyjęta. Kierownik 

GOPS odnosząc się do projektu uchwały budżetowej zauważył, że dodatek elektryczny musi 

zostać wypłacony do końca marca i zawnioskował o podjęcie uchwały budżetowej w dniu 

dzisiejszym (nagranie od 01:40:57 do 01:42:10). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Białe Błota na lata 2022-2024” za rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 
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Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.19.2023 w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji „Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Białe Błota 

na lata 2022-2024” za rok 2022. 

 

4) w sprawie przyjęcia rocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Białe Błota,  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przyjęcia rocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-

Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, 

Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Anna Banaszek 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.20.2023 w sprawie przyjęcia 

rocznego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Białe Błota. 

 

5) w sprawie sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Białe Błota, 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 
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Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.21.2023 w sprawie sprzedaży na 

rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Białe Błota. 

 

6) w sprawie sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Białe Błota, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie sprzedaży na rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.22.2022 w sprawie sprzedaży na 

rzecz użytkownika wieczystego prawa własności nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Białe Błota. 

 

7) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym garażu położonego w Cielu 

przy ul. Osiedle. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym garażu położonego w Cielu 

przy ul. Osiedle.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.23.2023 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w trybie przetargowym garażu położonego w Cielu przy ul. Osiedle. 

 

8) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym lokalu mieszkalnego 

oznaczonego nr 10 przy ul. Osiedle 7 w Cielu, 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut przedstawił swoje stanowisko  

w sprawie, poinformował, że jest to wspólnota mieszkaniowa. Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej odpowiadając na pytanie radnej Magdaleny Sznajder poruszył kwestię 

problemu mieszkań w gminie. Radny Łukasz Wyszomirski odnotował fakt, że Wójt opuścił 

obrady, poinformował, że sprawa była rozpatrywana na Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, 

Rolnictwa i Środowiska (nagranie od 01:46:06 do 01:49:28). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym lokalu mieszkalnego 

oznaczonego nr 10 przy ul. Osiedle 7 w Cielu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Bronisław Balcerowski, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Jacek Krzyżanowski, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir 

Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (3) 

Anna Banaszek, Patrycja Harczenko-Staszewska, Magdalena Sznajder 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Katarzyna Tomicka 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 
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Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.24.2023 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w trybie przetargowym lokalu mieszkalnego oznaczonego nr 10 przy  

ul. Osiedle 7 w Cielu. 

 

9) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym nieruchomości 

zabudowanej położonej w Cielu przy ul. Osiedle 4E, 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut przypomniał, że już wcześniej 

wnioskował o sprzedaż obiektu, zapytał, jakie zostały poniesione koszty w okresie czterech lat, 

gdy obiekt stał pusty i nastąpiła jego degradacja (nagranie od 01:50:22 do 01:53:24). 

 

Radna Magdalena Sznajder zapytała, dlaczego wcześniej urząd nie chciał sprzedać obiektu  

i w jakim stanie jest teraz budynek. Pełniący obowiązki Kierownika Biura Nieruchomości  

i Nadzoru Projektów Andrzej Nowak wyjaśnił, że według oceny rzeczoznawcy, aby doprowadzić 

budynek do stanu używalności, należy wydać ponad 120 000,00 zł. Radny Łukasz Wyszomirski 

przypomniał, że w 2020 r. padła kwota 700 000,00 zł. Sekretarz Gminy Ewa Galicka wyjaśniła, 

że wówczas był to koszt, który obejmował remont obiektu pod kontem obiektu użyteczności 

publicznej, miał być tam prowadzony dzienny dom opieki. Kierownik Referatu Gospodarki 

Przestrzennej Natalia Zielińska poinformowała, że nieruchomości nie jest objęta planem 

miejscowym, żeby zmienić sposób użytkowania tego budynku, potencjalny nabywca będzie 

musiał wystąpić z wnioskiem. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut 

przypomniał, że był ogłoszony konkurs na prowadzenie domu dla osób starszych, co 

potwierdziła Sekretarz Gminy. Radna Ilona Nowakowska przypomniała, że już 2015 roku była 

negatywna ocena naczelnika straży pożarnej (nagranie od 01:53:29 do 01:58:09). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym nieruchomości zabudowanej 

położonej w Cielu przy ul. Osiedle 4E.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Jacek 

Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, 

Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (1) 

Patrycja Harczenko-Staszewska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Aleksandra Lubońska 
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NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.25.2023 w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w trybie przetargowym nieruchomości zabudowanej położonej w Cielu 

przy ul. Osiedle 4E. 

 

10)  w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota, 

 

Głos zabrał sołtys Sołectwa Łochowo Sebastian Tomicki potwierdzając zgodę na nadanie nazw 

ulic zaproponowanych w tym i kolejnym projekcie uchwały (nagranie od 01:59:29 do 01:59:52). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.26.2023 w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota. 

 

11) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota, 
 

Radny Bronisław Balcerowki zapytał skąd pojawił się wniosek na nadanie nazwy tej ulicy.  

Natalia Zielińska Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej wyjaśniła, że wniosek  

o ul. Plenerową złożyli właściciele nieruchomości położonych wzdłuż ulicy, także wzdłuż  

ul. Leszczynowej istnieją budynki (nagranie od 02:01:03 do 02:02:47). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.27.2023 w sprawie nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Łochowo, gmina Białe Błota. 

 

12) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przyłęki, gmina Białe Błota, 
 

Sołtys Sołectwa Przyłęki Piotr Mikołajczak potwierdził brak sprzeciwu (nagranie od 02:03:45 

do 02:04:15). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Przyłęki, gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Aleksandra Lubońska, 

Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.28.2023 w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Przyłęki, gmina Białe Błota. 

 

13) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowościach Kruszyn Krajeński i Ciele, gmina Białe 

Błota, 
 

Sołtys Sołectwa Kruszyn Krajeński Anetta Steltmann przedstawiła kwestie ul. Białobłockiej. 

Sołtys Sołectwa Ciele Roman Kowalewski poinformował, że decyzję pozostawia radnym, jednak 
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Rada Sołecka wyraziła w tej sprawie opinię negatywną. Radna Katarzyna Tomicka zapytała  

o kwestię kodu pocztowego. Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska 

odpowiedziała, że kod pocztowy będzie jeden, podając za przykład ul. Szubińską, która biegnie 

z Bydgoszczy do Białych Błot. Głos w sprawie zabrał Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota 

Jacek Grzywacz, radny Łukasz Wyszomirski, radny Piotr Mądrzyński, radna Maria 

Wolsztyńska, radny Bronisław Balcerowski, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota 

Henryk Sykut. Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej wyjaśniła, dlaczego w 

uzasadnieniu nie ma informacji o stanowisku Rady Sołeckiej Sołectwa Ciele. Radni podjęli 

dyskusję na temat przypisania numeracji budynkom (nagranie od 02:05:13 do 02:18:57). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowościach Kruszyn Krajeński i Ciele, gmina Białe 

Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (10) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

 

PRZECIW (4) 

Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Ilona Nowakowska, Katarzyna Tomicka 

 

NIEOBECNI (5) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.29.2023 w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowościach Kruszyn Krajeński i Ciele, gmina Białe Błota. 

 

14) w zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicom,  
 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska odniosła się do kwestii uchwał 

zmieniających nazewnictwo ulic, wyjaśniając, że kolejne uchwały są regulacyjne i porządkujące 

(nagranie od 02:20:39 do 02:21:01). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy ulicom.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (6) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Katarzyna Tomicka 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.30.2023 zmieniająca uchwałę  

w sprawie nadania nazwy ulicom. 

 

15) w zmieniająca uchwałę nr XXIII/319/2004 Rady Gminy Białe Błota z dnia 1 grudnia 2004r. 

w sprawie nadania nazw ulicom, 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska wyjaśniła zasadność przyjęcia 

uchwały (nagranie od 02:22:03 do 02:22:25). 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę nr XXIII/319/2004 Rady Gminy Białe Błota z dnia 1 grudnia 2004r. w 

sprawie nadania nazw ulicom.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (6) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Katarzyna Tomicka 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.31.2023 zmieniająca uchwałę  

nr XXIII/319/2004 Rady Gminy Białe Błota z dnia 1 grudnia 2004r. w sprawie nadania 

nazw ulicom. 
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16) w sprawie uchylenia Uchwały nr XXVII/306/2008 Rady Gminy Białe Błota z dnia 11 

grudnia 2008r. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Prądki.  

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska wyjaśniła zasadność przyjęcia 

uchwały (nagranie od 02:23:27 do 02:23:44). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchylenia Uchwały nr XXVII/306/2008 Rady Gminy Białe Błota z dnia 11 grudnia 

2008r. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Prądki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (6) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak, Zbigniew 

Moroz, Katarzyna Tomicka 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.32.2023 w sprawie uchylenia 

Uchwały nr XXVII/306/2008 Rady Gminy Białe Błota z dnia 11 grudnia 2008r. w sprawie 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Prądki. 

 

17) w sprawie uchylenia Uchwały nr RGK.0007.45.2015 Rady Gminy Białe Błota z dnia 28 

kwietnia 2015r. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonka, 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska wyjaśniła zasadność przyjęcia 

uchwały (nagranie od 02:24:44 do 02:24:57). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchylenia Uchwały nr RGK.0007.45.2015 Rady Gminy Białe Błota z dnia 28 

kwietnia 2015r. w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonka.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.33.2023 w sprawie uchylenia 

Uchwały nr RGK.0007.45.2015 Rady Gminy Białe Błota z dnia 28 kwietnia 2015r.  

w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Zielonka. 

 

18) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Modrej i 

Jantarowej w miejscowości Białe Błota, 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska wyjaśniła, że plan szczegółowy 

omawiany był na Komisji Gospodarki, Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska. Uchwała 

dotyczy terenu w Białych Błotach pod mieszkalnictwo i usługi, plan przewiduje możliwość 

zabudowy usługami o charakterze społecznym, powierzchnia działek gminnych łącznie wynosi 

około 4 000 m² (nagranie od 02:25:32 do 02:26:41). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Modrej i 

Jantarowej w miejscowości Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.34.2023 w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Modrej i Jantarowej  

w miejscowości Białe Błota. 
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19) w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Wiejskiej i Zacisze w miejscowości Ciele, 

gmina Białe Błota, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Wiejskiej i Zacisze w miejscowości Ciele, 

gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.35.2023 w sprawie rozstrzygnięcia 

o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic Wiejskiej i Zacisze w miejscowości Ciele, gmina Białe Błota. 

 

20) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Wiejskiej i 

Zacisze w miejscowości Ciele, gmina Białe Błota, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Wiejskiej i 

Zacisze w miejscowości Ciele, gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 
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NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.36.2023 w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Wiejskiej i Zacisze w miejscowości 

Ciele, gmina Białe Błota. 

 

21) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Białe Błota Północny-

Zachód” w miejscowości Białe Błota, gmina Białe Błota, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Białe Błota Północny-

Zachód” w miejscowości Białe Błota, gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aleksandra Lubońska 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.37.2023 w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Białe Błota Północny-Zachód” w miejscowości 

Białe Błota, gmina Białe Błota. 

 

22) w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.1.2023 dotyczącego budowy ulicy Żeńców w 

Białych Błotach, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia wniosku Nr BRG.1510.1.2023 dotyczącego budowy ulicy Żeńców w 

Białych Błotach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 



23 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Magdalena Burdanowska, Jacek Grzywacz, Patrycja 

Harczenko-Staszewska, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Ruge 

 

NIEOBECNI (4) 

Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.38.2023 w sprawie rozpatrzenia 

wniosku Nr BRG.1510.1.2023 dotyczącego budowy ulicy Żeńców w Białych Błotach. 

 

23) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.2.2023 na bezczynność Urzędu Gminy Białe 

Błota w sprawie braku działań związanych z wyrównaniem ulicy Izoldy w Białych Błotach, 

 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka przedstawiła stanowisko Wójta w sprawie skargi, Przewodniczący 

Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zauważył, że takie wyjaśnienia powinny być udzielone 

na posiedzeniu komisji. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena 

Sznajder odniosła się do sposobu wyrównania drogi, użytego kruszywa, uwag mieszkańców.  

Sekretarz Gminy Ewa Galicka odniosła się do słów Przewodniczącej Komisji. Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder złożyła wniosek o wyrównanie tej ulicy. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek odniosła się do braku 

przedstawicieli urzędu oraz prawnika na posiedzeniu Komisji (nagranie od 02:30:45 do 

02:47:56). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.2.2023 na bezczynność Urzędu Gminy Białe Błota 

w sprawie braku działań związanych z wyrównaniem ulicy Izoldy w Białych Błotach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska, Henryk Sykut, Magdalena 

Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jacek Krzyżanowski, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge 

 

NIEOBECNI (5) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.39.2023 w sprawie rozpatrzenia 

skargi Nr BRG.1510.2.2023 na bezczynność Urzędu Gminy Białe Błota w sprawie braku 

działań związanych z wyrównaniem ulicy Izoldy w Białych Błotach. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zarządził 30 min. przerwy. 

Obrady wznowiono po przerwie. 

 

24) w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej Nr BRG.1520.16.2022 dotyczącej wydłużenia 

trasy autobusu linii nr 92 do Łochowic, aby każdy autobus tej linii przejeżdżał przez 

miejscowości Łochowo i Łochowice oraz zwiększenia przynajmniej o 10 kursów autobusu 

linii nr 90, 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt 

uchwały, poinformowała, że złoży wniosek o wykonanie uchwał podjętych w sprawie 

komunikacji (nagranie od 03:26:03 do 03:27:09). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji wielokrotnej Nr BRG.1520.16.2022 dotyczącej wydłużenia 

trasy autobusu linii nr 92 do Łochowic, aby każdy autobus tej linii przejeżdżał przez 

miejscowości Łochowo i Łochowice oraz zwiększenia przynajmniej o 10 kursów autobusu linii 

nr 90.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski 

 

NIEOBECNI (5) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Krzysztof Michalak 
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Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.40.2023 w sprawie rozpatrzenia 

petycji wielokrotnej Nr BRG.1520.16.2022 dotyczącej wydłużenia trasy autobusu linii  

nr 92 do Łochowic, aby każdy autobus tej linii przejeżdżał przez miejscowości Łochowo  

i Łochowice oraz zwiększenia przynajmniej o 10 kursów autobusu linii nr 90. 

 

25) w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG. 1520.1.2023 dotyczącej sprzeciwu wobec usunięcia 

z projektu budżetu Gminy Białe Błota na rok 2023 zadania pod nazwą „Budowa świetlicy w 

Przyłękach”, 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder przedstawiła projekt 

uchwały (nagranie od 03:28:30 do 03:29:09). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia petycji Nr BRG. 1520.1.2023 dotyczącej sprzeciwu wobec usunięcia z 

projektu budżetu Gminy Białe Błota na rok 2023 zadania pod nazwą „Budowa świetlicy w 

Przyłękach”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, 

Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (5) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.41.2023 w sprawie rozpatrzenia 

petycji Nr BRG. 1520.1.2023 dotyczącej sprzeciwu wobec usunięcia z projektu budżetu 

Gminy Białe Błota na rok 2023 zadania pod nazwą „Budowa świetlicy w Przyłękach”. 

 

26) w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zatwierdzenia planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Ossowski 

 

NIEOBECNI (5) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.42.2023 w sprawie zatwierdzenia 

planów prac Komisji Stałych Rady Gminy Białe Błota. 

 

27) w sprawie rozpatrzenia skarg Nr BRG.1510.4.2023, BRG. 1510.5.2023,  BRG. 1510.6.2023,  

BRG. 1510.7.2023,  BRG. 1510.8.2023,  BRG.1510.9.2023,  BRG. 1510.10.2023,  BRG. 

1510.11.2023,  BRG. 1510.12.2023,  BRG. 1510.13.2023  na niewykonywanie ustawowych 

obowiązków, naruszenie praworządności oraz przewlekłe i biurokratyczne uchylanie się od 

realizacji uchwał Rady Gminy Białe Błota przez Wójta Gminy Białe Błota, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia skarg Nr BRG.1510.4.2023, BRG. 1510.5.2023, BRG. 1510.6.2023, 

BRG. 1510.7.2023, BRG. 1510.8.2023, BRG.1510.9.2023, BRG. 1510.10.2023, BRG. 

1510.11.2023, BRG. 1510.12.2023, BRG. 1510.13.2023 na niewykonywanie ustawowych 

obowiązków, naruszenie praworządności oraz przewlekłe i biurokratyczne uchylanie się od 

realizacji uchwał Rady Gminy Białe Błota przez Wójta Gminy Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (11) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Piotr Mądrzyński, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Zbigniew Moroz, Sławomir Ossowski, Maria 

Wolsztyńska 
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NIEOBECNI (5) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.43.2023 w sprawie rozpatrzenia 

skarg Nr BRG.1510.4.2023, BRG. 1510.5.2023,  BRG. 1510.6.2023,  BRG. 1510.7.2023,  

BRG. 1510.8.2023,  BRG.1510.9.2023,  BRG. 1510.10.2023,  BRG. 1510.11.2023,  BRG. 

1510.12.2023,  BRG. 1510.13.2023 na niewykonywanie ustawowych obowiązków, 

naruszenie praworządności oraz przewlekłe i biurokratyczne uchylanie się od realizacji 

uchwał Rady Gminy Białe Błota przez Wójta Gminy Białe Błota. 

 

28) w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.14.2023 na działalność Sołtysa Sołectwa 

Zielonka i niektórych członków Rady Sołeckiej, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie rozpatrzenia skargi Nr BRG.1510.14.2023 na działalność Sołtysa Sołectwa Zielonka 

i niektórych członków Rady Sołeckiej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski, Maria Wolsztyńska 

 

NIEOBECNI (5) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.44.2023 w sprawie rozpatrzenia 

skargi Nr BRG.1510.14.2023 na działalność Sołtysa Sołectwa Zielonka i niektórych 

członków Rady Sołeckiej. 

 

29) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Olszynowej, Leszczynowej i Kasztanowej 

w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota, 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Olszynowej, Leszczynowej i Kasztanowej w 
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miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.45.2023 w sprawie uchylenia 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic Olszynowej, Leszczynowej i Kasztanowej w miejscowości 

Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota. 

 

30) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic Olszynowej, Leszczynowej i Kasztanowej w miejscowości 

Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota, 

 

Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Natalia Zielińska zgłosiła autopoprawkę 

dotyczącą tytułu uchwały (nagranie od 03:34:46 do 03:36:33). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka dot. zmiany tytuł projektu uchwały na : w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic Żytniej, 

Lipowej i Olszynowej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe Błota.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 
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Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Krzysztof Michalak 

 

Autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w rejonie ulic Olszynowej, Leszczynowej i Kasztanowej w miejscowości Kruszyn Krajeński, 

gmina Białe Błota. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

NIEOBECNI (5) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.46.2023 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulic 

Olszynowej, Leszczynowej i Kasztanowej w miejscowości Kruszyn Krajeński, gmina Białe 

Błota. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz złożył wniosek o przerwę w obradach 

sesji do dnia 30.03.2023r. do godz. 13.00 z możliwością zdalnego udziału w posiedzeniu 

(nagranie od 03:38:00 do 03:39:35). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącego Rady Gminy Białe Błota o przerwę w obradach sesji do dnia 

30.03.2023r o godz. 13.00 celem kontynuowania obrad sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 
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Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria 

Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Ossowski 

 

NIEOBECNI (5) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz, 

Krzysztof Michalak 

 

Wniosek przeszedł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz zarządził przerwę do dnia 30 marca 

2023 r. do godz. 13:00. 

 

Obrady LXXIII Sesji Rady Gminy Białe Błota wznowiono w dniu 30 marca 2023 r. o godz. 

13:00. Część radnych obecna była na sali posiedzeń osobiście, a część połączona była w trybie 

zdalnym. Sprawdzona została obecność, odczytane zostały informacje w zakresie ochrony 

danych osobowych. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odniósł się do spotkania, jakie odbyło 

się przed sesją, w sprawie budowy przedszkola w Cielu. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz 

Fundator wyjaśnił, że przepisy prawa przewidują, że po okresie związania z ofertą wykonawca 

może podpisać umowę. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut 

przedstawił informacje uzyskane podczas spotkania, odniósł się do modułowej techniki budowy 

obiektów. Kierownik Referatu Zamówień Publicznych Monika Dominikowska podkreśliła, że  

w tej chwili nie ma żadnego programu, z którego można by pozyskać środki na budowę 

przedszkola (nagranie od 00:02:32 do 00:09:38). 

 

Swoją obecność zgłosiła radna Karolina Lachowicz. 

 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2023 rok 
 

Radny Łukasz Wyszomirski ponowił swój wniosek o wycofanie ze zmian do uchwały 

budżetowej przesunięcia środków i pozostawienie kwoty 1 274 715,00 zł na zadaniu „Budowa 

ul. Borowikowej w Zielonce, etap II” (nagranie od 00:11:05 do 00:12:47). 

 

Radny Jacek Krzyżanowski zapytał, co zmieni się przez te dwa tygodnie, skoro wiadomo, że nie 

ma możliwości pozyskania dotacji. Radny Łukasz Wyszomirski odpowiedział, że są przesłanki 

ku temu, żeby stwierdzić, że są możliwości w zakresie pozyskania dotacji (nagranie od 00:14:26 

do 00:15:42). 

 

Radna Maria Wolsztyńska odniosła się do informacji uzyskanych na spotkaniu, poruszyła 

kwestie kosztów budowy obiektu metodą modułową, kwestię możliwości dofinansowania. 

Radna jest zdania, że należy poprzeć projekt, który przedstawił urząd (nagranie od 00:15:43 do 

00:18:51). 
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Radna Magdalena Sznajder poruszyła kwestię czasu budowy oraz kosztów utrzymania 

przedszkola. Zdaniem radnej warto poczekać dwa tygodnie z decyzją, aby rozwiać wątpliwości 

i dowiedzieć się o możliwościach dofinansowania (nagranie od 00:19:00 do 00:21:09). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator wyraził swoje wątpliwości w wobec nowej 

technologii, poruszył kwestie bezpieczeństwa i zdrowia dzieci, długotrwałego oddziaływania na 

zdrowie zastosowanych materiałów (nagranie od 00:21:14 do 00:23:04). 

 

Radna Maria Wolsztyńska odnosząc się do wniosku złożonego przez radnego Łukasza 

Wyszomierskiego zapytała o ukończenie ul. Borowikowej. Kierownik Referatu Inwestycji Anna 

Bromka poinformowała, że rozpoczął się II etap budowy tej ulicy, budowa nie została 

zakończona. Do dyskusji włączył się Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator oraz radny 

Łukasz Wyszomirski (nagranie od 00:23:08 do 00:24:42). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 
wniosek radnego Łukasza Wyszomirskiego o pozostawienie kwoty 1 274 715,00 zł w zadaniu 

pod nazwą: budowa ul Borowikowej w Zielonce etap II i nie przenoszenie kwoty na zadanie 

Budowa Przedszkola w Cielu.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (12) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Łukasz Wyszomirski 

 

PRZECIW (3) 

Jacek Krzyżanowski, Karolina Lachowicz, Maria Wolsztyńska 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Krzysztof Kocikowski, Aleksandra Lubońska, Sławomir Ossowski 

 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Wniosek przeszedł.  

 

Głosowano w sprawie: 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na rok 2023.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 
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Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz 

 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.47.2023 zmieniającą uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Białe Błota na 2023 rok. 

 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-2039, 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Strzygocka-Kowalska zgłosiła wprowadzenie zmiany do projektu 

uchwały (nagranie od 00:28:10 do 00:29:27). 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Autopoprawka zgłoszona przez Skarbnika Gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (17) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Krzysztof Kocikowski, Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, 

Zbigniew Moroz, Ilona Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, 

Magdalena Sznajder, Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Lachowicz 

 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Autopoprawka została przyjęta.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz poprosił o dokonanie przesunięć na 

zadaniu „Projekt i budowa ul. Łąkowej w Łochowicach”. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz 

Fundator zaproponował, aby korekty zostały zrobione w czerwcu, gdy Skarbnik będzie składała 

nowelizację budżetu i Wieloletniej Prognozy Finansowej (nagranie od 00:31:27 do 00:34:15). 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-2039.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (16) 

Bronisław Balcerowski, Anna Banaszek, Jacek Grzywacz, Patrycja Harczenko-Staszewska, 

Jacek Krzyżanowski, Aleksandra Lubońska, Piotr Mądrzyński, Zbigniew Moroz, Ilona 

Nowakowska, Sławomir Ossowski, Sławomir Ruge, Henryk Sykut, Magdalena Sznajder, 

Katarzyna Tomicka, Maria Wolsztyńska, Łukasz Wyszomirski 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Kocikowski, Karolina Lachowicz 

 

NIEOBECNI (3) 

Magdalena Burdanowska, Kamilla Grzelak, Krzysztof Michalak 

 

Rada Gminy Białe Błota podjęła uchwałę Nr RGK.0007.48.2022 w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2023-2039. 

 

Ad 9. Interpelacje i zapytania radnych wraz z odpowiedziami.  

 

Radna Magdalena Sznajder odczytała pismo radnej Anny Banaszek (nagranie od 00:35:35 do 

00:36:46). 

 

Radna Magdalena Sznajder podjęła temat przystanku u zbiegu ulic Toruńskiej i Źródlanej, 

pytając o to, kiedy ten przystanek powstanie. Odpowiedzi udzieliła Kierownik Referatu 

Inwestycji Anna Bromka. Radna zapytała o kwestie organizacji ruchu w trakcie robót. Radna 

zapytała Wójta, dlaczego zlekceważył zebranie wiejskie w Sołectwie Ciele. Wójt wyjaśnił, że 

nie było wyznaczonego terminu ani miejsca spotkania. W dalszej części wypowiedzi radna 

zapytała o koszty, jakie mieszkańcy ponieśli na studia Wójta i zawnioskowała o zwrot do budżetu 

gminy środków wydatkowanych na pokrycie kosztów studiów podyplomowych MBA (nagranie 

od 00:36:47 do 00:42:17). 

 

Radna Katarzyna Tomicka poprosiła o sprzątnięcie wysypiska z terenu ul. Leszczynowej  

a Akacjowej, zebranie worków ze śmieciami przy ul. Dębowej. Radna zapytała czy Wójt złożył 

do Zarządu Dróg Miejskich i Komunikacji Publicznej wniosek o przedłużenie linii 92 do 

Łochowa, zgodnie z wnioskiem mieszkańców. Radna zapytała czy zostały podjęte jakieś 

działania w sprawie wniosków mieszkańców Łochowa dotyczące założenia parawanów 

ograniczających hałas od strony magazynów Panattoni. Radna Katarzyna Tomicka zapytała czy 

wiadomo coś na temat wniosku w sprawie rozbudowy kanalizacji na ul. Norwida, czy podjęto 

działania interwencyjne w sprawie zalewania działki na rogu ul. Bartniczej i Spacerowej. Radna 

poprosiła o informacje, jakie drogi są równane w danym dniu (nagranie od 00:42:24 do 

00:44:24). 
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Radny Sławomir Ruge podjął temat rozbudowy kanalizacji w Łochowie i prowadzonego 

śledztwa. Radny zauważył, że wielokrotnie pytał o to, na jakim etapie jest postępowanie,  

a zostało ono umorzone 15 grudnia 2021 roku. Radny zapytał o kwestię rozbudowy tej 

kanalizacji, wartość inwestycji, ile będzie kosztowała, ile wpłynęło ofert na jej wykonanie, jakie 

były różnice cenowe poszczególnych oferentów, kto będzie sprawował z ramienia urzędu gminy 

nadzór nad inwestycją, kto będzie kierownikiem nadzoru budowy. Radny Sławomir Ruge 

podziękował kierownikowi Referatu Dróg i Gospodarki Odpadami za prowadzone prace 

związane z równaniem dróg (nagranie od 00:44:35 do 00:50:21). 

 

Radny Łukasz Wyszomirski zapytał, na jakim etapie jest realizacja zadania „Budowa ulicy 

Orzechowej w Zielonce”, kiedy zostaną rozpoczęte prace w terenie. Odpowiedzi udzieliła Anna 

Bromka Kierownik Referatu Inwestycji oraz Monika Dominikowska Kierownik Referatu 

Zamówień Publicznych. W dalszej części radny zadał pytania dotyczące ziemi, gruntu 

usuniętego podczas budowy drugiego odcinka ul. Borowikowej w Zielonce. Radny zwrócił się  

z prośbą o interwencyjne wyrównanie ul. Orzechowej wraz z przyległym odcinkiem ul. Długiej  

i Bazyliowej. Radny Łukasz Wyszomirski zadał kolejne pytania: o pustostan przy ul. Jodłowej 

56 w Zielonce, czy Gmina ma prawo do nieruchomości, o boisko do koszykówki oraz planowane 

boisko do piłki nożnej w Zielonce, o nowy plac zabaw przy ul. Jodłowej w Zielonce. Na temat 

placu zabaw wyjaśnień udzieliła Kierownik Referatu Inwestycji Anna Bromka. Radny kierując 

słowa do Skarbnik Gminy poruszył kwestię wystąpienia pokontrolnego RIO, zdeklarował, że 

pytania złoży na piśmie. (nagranie od 00:50:30 do 01:04:45). 

 

Sekretarz Gminy Ewa Galicka przypomniała o pisemnym składaniu zapytań i interpelacji. 

 

Radny Zbigniew Moroz zapytał o termin przetargu na ul. Białą i ul. Cukrową (nagranie od 

01:06:06 do 01:07:33). 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Henryk Sykut zgłosił, że ul. Kwiatowa została 

zanieczyszczona. Wiceprzewodniczący odniósł się do kosztów budowy przedszkola  

w Cielu, podziękował Kierownik Referatu Inwestycji za dostarczenie szczegółowego rozliczenia 

(nagranie od 01:07:45 do 01:09:44). 

 

Radny Krzysztof Kocikowski poruszył problem spadku napięcia prądu oraz kwestię 

dokonywania zgłoszeń poprzez aplikację „Zadbana Gmina”. Sekretarz Gminy Ewa Galicka 

zapewniła o poprawności działania aplikacji (nagranie od 01:09:51 do 01:12:33). 

 

Radna Maria Wolsztyńska zgłosiła konieczność wymiany wiaty przystankowej, znajdującej się 

za skrzyżowaniem ul. Centralnej z ul. Czerską. Radna zauważyła, że należałoby się przyjrzeć 

temu skrzyżowaniu, jest ono bardzo niebezpieczne, zaproponowała utworzenie ronda. Wójt 

Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odpowiedział, że zostało wprowadzone tam ograniczenie 

prędkości, podejmie ten temat z pracownikami referatu (nagranie od 01:12:40 do 01:15:30). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz poruszył temat ul. Łąkowej  

w Łochowicach, której budowa jest przewidziana w IV kwartale, zapytał czy mieszkańcy tej 

ulicy są dyskryminowani przez Wójta. Kolejno Przewodniczący poruszył kwestię lustra na 

moście w Lisim Ogonie, kwestię liczenia drzew na ul. Białobłockiej w Kruszynie Krajeńskim 
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czy ich ilość została skorygowana. Przewodniczący Rady Gminy w Łochowicach zgłosił 

pękniętą szybę w wiacie przystankowej przy ul. Ślesińskiej w Łochowicach (nagranie od 

01:15:33 do 01:19:44). 

 

Ad. 10. Wolne wnioski i zapytania wraz z odpowiedziami. 

 

W kwestii podjętych uchwał dotyczących planów miejscowego zagospodarowania w Kruszynie 

Krajeńskim stanowisko mieszkańca odczytał radny Łukasz Wyszomirski. Wójt Gminy Białe 

Błota Dariusz Fundator w odpowiedzi poinformował, że zostanie wszczęty plan, który będzie 

miał szerszy zakres terytorialny i mieszkaniec będzie miał możliwość wnoszenia uwag do tego 

projektu (nagranie od 01:20:04 do 01:22:07). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odczytał oświadczenie Jerzego 

Mączko byłego Prezesa Zarządu Zakładu Wodociągów i Kanalizacji „WiK” sp. z o.o. w Żninie 

odnoszące się do wystąpienia Przewodniczącego Rady Miejskiej w Żninie, na Sesji Rady Gminy 

Białe Błota, która odbyła się 24 stycznia 2023 roku (nagranie od 01:22:09 do 01:24:32). 

 

Ewa Orcholska zapytała o dofinansowanie budowy przedszkola w Cielu. Wójt odpowiedział, że 

wszystkie środki, które pochodzą na budowę przedszkola są środkami własnymi gminy. 

Mieszkanka odniosła się do pisma, jakie Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk 

Sykut otrzymał w odpowiedzi na wniosek o przedstawienie umów w zakresie doradztwa i usług 

eksperckich. Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy. Kolejną kwestią poruszoną przez 

mieszkankę była ilość aneksów do budowy ul. Myśliwskiej w Cielu. Wójt odpowiedział, że są 

rzeczywiste powody, dla których te aneksy są zawierane. Mieszkanka poruszyła temat 

ukończonych przez Wójta studiów MBA. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odniósł się 

do wypowiedzi mieszkanki (nagranie od 01:25:27 do 01:37:17). 

 

Magdalena Dunajewska poprosiła o informację czy będą dwa dodatkowe kursy autobusu linii 

90, jeżeli nie będą, to, dlaczego. Mieszkanka zawnioskowała o kurs między godz. 6:00  

a 7:00 oraz kurs w godzinach popołudniowych między 16:35 a 18:35. Mieszkanka poprosiła  

o udzielenie pisemnej informacji, jakie są plany względem linii 92. Mieszkanka poprosiła o 

pisemną informację, jak urząd zabezpieczył mieszkańców trzech sołectw: Lisiego Ogona, 

Łochowa i Łochowic przed ogromnym parkiem przemysłowym, przed uciążliwością hałasową, 

tranzytową i tego jak zostało zabezpieczone środowisko naturalne przed tak ogromną inwestycją. 

Mieszkanka odniosła się do przebudowy drogi powiatowej Nakło-Gorzeń-Bydgoszcz, do 

konsultacji społecznych, które zostały przeprowadzone w związku z przebudową inwestycji. 

Mieszkanka poprosiła o pisemną informację o przeprowadzonych konsultacjach w sprawie 

przebudowy drogi, o wskazanie terminów, kiedy będą konsultacje społeczne. Mieszkanka 

zapytała, prosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi, czy jako mieszkanka walcząca o dobro 

społeczne, powinna się obawiać pracowników Wójta, „ludzi” Wójta. Wójt Gminy Białe Błota 

Dariusz Fundator odniósł się do wystąpienia mieszkanki (nagranie od 01:37:44 do 01:50:35). 

 

Radny Sławomir Ruge poruszył temat konsultacji społecznych, które odbyły się w szkole  

w Łochowie. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator wyjaśnił, że wspomniane spotkanie nie 

było w ramach konsultacji społecznych, było to spotkanie na zaproszenie Rady Rodziców Szkoły 

w Łochowie, urząd nie był stroną w organizacji spotkania. Przewodniczący Rady Gminy Białe 
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Błota Jacek Grzywacz poinformował, że wraz z Sołtysem Łochowa Sebastianem Tomickim był 

w starostwie, zostali zapewnieni, że konsultacje społeczne odbędą się w poszczególnych 

miejscowościach (nagranie od 01:50:44 do 01:54:40). 

 

Hanna Bernadowicz skierowała pytanie do radnych czy Wójt musi wykonywać uchwały Rady 

Gminy. Radny Sławomir Ruge odpowiedział, że roczną weryfikacją pracy Wójta jest 

absolutorium i wotum zaufania, które ani razu Wójt nie otrzymał podczas kadencji. Mieszkanka 

podjęła kwestię niewywiązywania się przez Wójta z obowiązku wykonywania uchwał. 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odczytał pismo od Wójta Gminy, na 

które powoływała się mieszkanka. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji Magdalena Sznajder w kwestii uchwał podjętych w sprawie autobusów komunikacji 

miejskiej, zaznaczyła, że złożyła wnioski o wykonanie uchwał. Wójt wyjaśnił, że chodziło  

o złożenie wniosku na zabezpieczenie środków na funkcjonowanie kolejnych linii. Wywiązała 

się dyskusja. Hanna Bernadowicz zaznaczyła, że mieszkańcy chcą mieć autobus nr 92, Wójt nie 

odpowiada na pytania. Mieszkanka zgłosiła problem niedziałających kamer monitoringu  

w Łochowie (nagranie od 01:55:05 do 02:04:25). 

 

Radny Sławomir Ruge odniósł się do problemu usterki monitoringu. Wyjaśnień udzielił 

informatyk urzędu gminy, kamery zostały uszkodzone podczas burzy. Radny Sławomir Ruge 

złożył wniosek o naprawę lub zainstalowanie nowej kamery (nagranie od 02:04:28 do 02:07:34). 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder wróciła do tematu 

komunikacji autobusowej, zapytała Skarbnik Gminy czy są środki finansowe na autobusy, czy 

problemem jest brak taboru. Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota 

Jacek Grzywacz, przypominając historię prowadzonych ustaleń w sprawie przebiegu 

komunikacji w gminie. Sekretarz Gminy Ewa Galicka wskazała, że pieniądze są zabezpieczone 

na kursy uzgodnione w porozumieniu z Zarządem Dróg Miejskich i Komunikacji Publicznej, 

jakakolwiek korekta powoduje wzrost kosztów. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji ponownie zwróciła się do Skarbnik Gminy o wyjaśnienie czy są środki na komunikację. 

Wywiązała się dyskusja. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena 

Sznajder odniosła się do uczestnictwa mieszkańców w posiedzeniach komisji i do braku zgody 

Wójta na zorganizowanie posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w auli szkoły, podczas 

którego rozpatrywana była petycja wielokrotna w sprawie komunikacji. Przewodniczący Rady 

Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz przypomniał, że linię 90 zwiększono o 8 kursów,  

a mieszkańcy w petycjach wnioskowali o dodatkowe 10 kursów. Wójt Gminy Białe Błota 

Dariusz Fundator odpowiedział, że zwiększenia zostały dokonane według możliwości Zarządu 

Dróg, gmina nie jest organizatorem przewozów, nie dysponuje kierowcami ani autobusami. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Magdalena Sznajder nie zgodziła się  

z wypowiedzią Wójta, podjęła temat zmian w kursowaniu autobusu linii 91. Wójt Gminy Białe 

Błota Dariusz Fundator odpowiedział, że w zakresie zmian nie wniesiono uwag. Do dyskusji 

włączył się radny Łukasz Wyszomirski, odnosząc się do braku udziału Wójta w posiedzeniach 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Magdalena Sznajder przypomniała, że podczas posiedzenia Komisji Gospodarki, 

Bezpieczeństwa, Rolnictwa i Środowiska radni nie wyrazili zgody na zmiany w rozkładzie jazdy 

autobusu linii 91. Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odpowiedział, że w tym zakresie od 

radnych nie dostał żadnej informacji. Zdaniem radnego Łukasz Wyszomirski nie można 
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uwypuklać tej jednej sytuacji, mieszkańcy mówią o problemie komunikacji od miesięcy, radni 

także sygnalizowali problem. Radny zauważył, że kursy autobusu Przyłęki – Zielonka – Ciele 

nie wróciły do kursowania sprzed zmian, ponowił apel, aby w niedziele autobus odjeżdżał o 

godz. 8:20 z miejscowości Zielonka, tak jak było do tej pory (nagranie od 02:07:35 do 02:28:13). 

 

Mieszkanka Daria Włodarczyk powiedziała, że temat linii 92 i 90 nie został wyczerpany i nie 

zostanie wyczerpany do momentu dopóki nie zostaną zrealizowane postulaty mieszkańców. 

Przedstawiła statystyki ilości mieszkańców na ilość kursów autobusowych, jej zdaniem Wójt 

różnicuje mieszkańców, nie realizuje uchwał. Od radnych oczekuje dalszego wsparcia  

i współpracy. Linia 92 miała być przedłużona do Łochowa i było to zapewnione w budżecie na 

rok 2022, mieszkanka oczekuje odpowiedzi na piśmie, kiedy to zostanie zrealizowane, urząd  

w sprawie tej linii nie skierował żadnego pisma do Zarządu. Mieszkanka poruszyła kwestię 

otrzymania za pomocą e-dziennika informacji dotyczącej oponowania radnych w stosunku do 

budowy przedszkola, jej zdaniem jest niedopuszczalne wysyłanie takich wiadomości.  

Mieszkanka odniosła się do ilości oddziałów i dzieci, jakie są planowane w wybudowanym 

przedszkolu, poruszyła kwestię lokowania tak drogiej inwestycji w jednej miejscowości, jej 

zdaniem za taką kwotę można by wybudować dwa przedszkola. W dalszej części wypowiedzi 

mieszkanka podjęła temat drogi powiatowej Lisi Ogon-Łochowo-Gorzeń-Nakło, rozbudowy 

magazynów Panattoni, przejazdu przez Łochowo ciężkiego tranzytu, oczekiwań mieszkańców, 

co do planów inwestycji i konsultacji w tym zakresie (nagranie od 02:28:54 do 02:46:29). 

 

W kwestii drogi powiatowej Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator podkreślił, że w tej chwili 

opracowana jest koncepcja, realizacja projektu potrwa do połowy przyszłego roku. Przy okazji 

procedowania decyzji środowiskowej będą przeprowadzone konsultacje społeczne  

z mieszkańcami. Wójt udzielił wyjaśnień w kwestii modernizacji drogi. Została poruszona 

kwestia nośności mostu i nawierzchni oraz możliwości przejazdu transportu ciężkiego (nagranie 

od 02:46:33 do 02:53:53). 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz odniósł się do kwestii kursowania 

autobusów do Łochowic oraz do przebudowy drogi powiatowej i przeprawy mostowej. Do 

dyskusji włączył się radny Łukasz Wyszomirski (nagranie od 02:53:55 do 02:59:02). 

 

Radny Łukasz Wyszomirski odniósł się do wystąpienia Darii Włodarczyk, poruszając temat 

kwestii budowy dwóch placówek przedszkolnych (nagranie od 02:59:03 do 03:00:44). 

 

Radny Sławomir Ruge odniósł się do pisma Wójta do dyrektorów szkół w kwestii budowy 

przedszkola w Cielu (nagranie od 03:00:46 do 03:01:47). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator zwrócił uwagę na kosztotwórczość placówek 

przedszkolnych (nagranie od 03:01:50 do 03:05:09). 

 

Zadaniem Przewodniczącego Rady Gminy, Wójt wspomnianym pismem „napuszcza jednych na 

drugich”, żeby skłócić, zamiast rozmawiać i współpracować (nagranie od 03:05:17 do 03:05:36). 

 

Głos, poprzez zdalne połączenie, zabrała mieszkanka Małgorzata Kasepruk. 

W związku z problemem technicznym i brakiem połączenia dźwiękowego transmisji on-line, 
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mieszkanka na prośbę Przewodniczącego Rady Gminy, powtórzyła swoją wypowiedź. 

 

Mieszkanka odniosła się kwestii pomówień i zastraszeń wobec mieszkańców, którzy 

sprzeciwiają się działaniom Wójta. Poruszony został temat: spotkania, jakie odbyło się w sprawie 

przedszkola w Cielu, publikowanych na oficjalnym profilu Wójta treści w sprawie przedszkola, 

chaosu po zmianach w rozkładzie jazdy MZK w Cielu (nagranie od 03:05:40 do 03:17:16). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odniósł się do treści publikowanych na swoim profilu 

(nagranie od 03:17:19 do 03:18:29). 

 

Krzysztof Synakiewicz zauważył brak wzmianki na temat rozbudowy, budowy, projektów szkół 

i przedszkoli w budżecie gminy w poszczególnych latach, mieszkaniec zapytał czy nie 

rozpoczęła się już kampania wyborcza. Mieszkaniec poprosił o udzielenie odpowiedzi na 

pytanie, co z tą rozbudową szkoły w Łochowie, czy Wójt skorzysta z przekaźnika e-dziennik 

informując rodziców w szkole w Łochowie, że być może od września 2023 a może 2024 będą 

musiały dzieci odbierać ze szkoły o godz. 18:00 czy 19:00 (nagranie od 03:18:56 do 03:24:42). 

 

Wójt Gminy Białe Błota Dariusz Fundator odniósł się do sytuacji, w której zastał gminę, 

rozwiązania problemu ujęcia wody w Cielu, problemów ze zdolnością inwestycyjną. Wójt 

zapewnił mieszkańca, że podejmowane działania w zakresie budowy przedszkola nie są 

działaniami przedwyborczymi (nagranie od 03:24:45 do 03:32:59). 

  

Marzanna Kreja redaktor naczelna Czasopisma Białe Błota odniosła się do spotkania w sprawie 

budowy przedszkola w Cielu. Radny Sławomir Ruge poinformował, że Wójt opuścił obrady i na 

sali nie ma już przedstawicieli urzędu. Redaktor naczelna kontynuowała wypowiedź, odniosła 

się do przerwania obrad sesji i służebnej roli administracji. Marzanna Kreja redaktor naczelna 

Czasopisma Białe Błota poruszyła kwestię słów Wójta, że odnosi się do innych z szacunkiem.  

W dalszej części wypowiedzi zostały poruszone kwestie: publikacji w BIP wystąpienia 

pokontrolnego RIO, braku środków na tabor i rozwój komunikacji, wyroku sądu w sprawie 

byłego pracownika ZAZ, naruszania przez dyrektor GCK dóbr osobistych gminy na komisjach 

oświaty, przekazywania informacji przez e-dziennik. Marzanna Kreja redaktor naczelna 

Czasopisma Białe Błota poruszyła kwestię sfinansowania ze środków publicznych podatników 

studiów podyplomowych MBA, które ukończył Wójt, jej zdaniem Wójt działał dla dobra 

prywatnego i złamał zasady etyczne zawarte w ślubowaniu. Redaktor naczelna zapytała czy Wójt 

wykazał przysporzenie w swoim oświadczeniu majątkowym, wskazała, że Wójt zmienił 

zarządzenie, które dotyczyło dofinansowania studiów lub kursów pracowników. Poruszony 

został temat, wykazany przez RIO, nienależnych wynagrodzeń za udzielanie ślubów w sobotę. 

Swoją wypowiedź mieszkanka zakończyła apelem: Fundatorze oddaj hajsy, ale oczywiście z 

odsetkami za 3 lata, za te studia MBA (nagranie od 03:34:40 do 03:52:56). 

 

Radna Magdalena Sznajder, w nawiązaniu do zapisów statutu gminy, złożyła wniosek  

o poinformowanie Wojewody Kujawsko-Pomorskiego o opuszczeniu przez Wójta posiedzenia  

i nie wyznaczenia pracownika do zastępowania go w trakcie sesji. Jedna z mieszkanek obecnych 

na sali posiedzeń poprosiła o wykazanie także nieobecności Wójta na posiedzeniach Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji (nagranie od 03:52:59 do 03:54:26). 
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Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz złożył wszystkim życzenia z okazji 

zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 

 

Radna Patrycja Harczenko – Staszewska oczytała a następnie złożyła do Przewodniczącego Rady 

Gminy pisemne zrzeczenie się mandatu radnego Gminy Białe Błota (nagranie od 03:54:53 do 

03:55:34). 

 

Radny Sławomir Ruge zaprosił do udziału w konferencji dotyczącej uzależnień od alkoholu  

i narkotyków, która odbędzie się w Gminnym Centrum Kultury w Łochowie, 17 kwietnia o 

godz.18:00 (nagranie od 03:55:39 do 03:56:31). 

 

Ad. 11. Zakończenie obrad LXXIII Sesji VIII Kadencji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Białe Błota Jacek Grzywacz podziękował mieszkańcom, radnym 

za udział w sesji i zakończył obrady LXXIII Sesji Rady Gminy. 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

Białe Błota 

/-/Jacek Grzywacz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie z sesji dostępne jest pod adresem:  

Obrady z dnia 29.03.2023 r. 

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/36650/sesja-rady-w-dniu-%C5%9Broda-29-marca-

2023.htm 

Obrady z dnia 30.03.2023 r. 

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/36655/sesja-rady-w-dniu-czwartek-30-marca-2023-

kontynuacja-posiedzenia-z-29032023-r.htm 

 

Zgodnie z § 39 ust 2 i 5 Statutu Gminy Białe Błota uwagi do protokołu można wnosić do dnia  

20.04.2023 r. Uwagi można wnosić w formie pisemnej do Przewodniczącego Rady Gminy.  

 

https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/36650/sesja-rady-w-dniu-%C5%9Broda-29-marca-2023.htm
https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/36650/sesja-rady-w-dniu-%C5%9Broda-29-marca-2023.htm
https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/36655/sesja-rady-w-dniu-czwartek-30-marca-2023-kontynuacja-posiedzenia-z-29032023-r.htm
https://bialeblota.esesja.pl/transmisja/36655/sesja-rady-w-dniu-czwartek-30-marca-2023-kontynuacja-posiedzenia-z-29032023-r.htm

